

Kollelev Grundejerforening Virum: referat bestyrelsesmøde 18.06.2018

Referat bestyrelsesmødet den 18. juni 2018 hos John Menå

Deltagere:

John Menå, Jonas Johansen, Lis Lauritsen, Tim Larsen, Jørn Dietrich, Willem van der Beek, Henrik Agersted, Jørn Gettermann

Dagsorden:

valg af referent *Jørn Gettermann*

0. Valg af formand

Jørn Gettermann blev valgt

1. godkendelse af dagsorden

Dagsorden godkendt

2. godkendelse af referat

Referat af bestyrelsesmøde den 28. februar 2017 godkendt

3. Sager til behandling

a. Kontingentopkrævning

Det blev besluttet, at udsende et sommernyt ultimo august 2018. Samt at der udsendes girokort i forbindelse hermed, derudover etablerer foreningen mulighed for Mobile Pay.

b. Udarbejdelse af Bladet

Det blev aftalt, at "Bladet" fremover trykkes i "byen", og at det enten sættes op af Tim, som hidtil eller af formanden.

c. Samarbejde med andre grundejerforeninger og herunder henvendelsen fra Virum Grundejerforening om møde

Det blev aftalt, at der afholdes et fællesmøde med Kollelev Mosepark grundejerforening, Furesø kvarterets grundejerforening, Virum grundejerforening og Kollelev grundejerforening, hvor emnet skal være, hvordan kan vi etablere og vedligeholde et samarbejde. I henvendelsen til de andre grundejerforeninger, nævner vi de emner, som vi har foreslået borgmesteren indgår i samarbejdet.

d. Henvendelse fra borgmesteren om samarbejde

Det blev aftalt, at formanden på foreningens vegne takker ja til et samarbejde og ser frem til konkrete initiativer hertil.

I vores svar til borgmesteren fremhæver vi følgende områder, som vi finder bør tages op i et samarbejde:

- Situationen for de grundejere, som nu er kommet i klemme, efter at kommunen ikke længere må tilbyde dem (mod betaling) vintervedligehold og oprensning af brønde.
- Helhedsplanen for Virum, hvordan inddrages grundejerforeningerne.
- Dispensationerne fra lokalplan 64, de syntes at tage til i omfang
- Samarbejdsformen skal være, så det ikke kun bliver en engangsmøde, men et egentligt samarbejde.

e. Hvordan skaber vi mere opmærksomhed og interesser for foreningen

Det blev aftalt at oprette en facebookside. Jonas har opgaven hermed. Derudover blev drøftet en lang række muligheder og disse drøftes videre på næste møde.

f. Hjemmesiden

Henrik har tilbudt fortsat at vedligeholde hjemmesiden og har derudover fået carte blanche til at forny den.

g. Nye regler for behandling af persondata

På mødet fremlagde formanden et forslag til tekst, der kunne lægges på hjemmesiden. Det blev besluttet at teksten lægges på hjemmesiden og desuden gengives i sommerudgaven af Bladet.

4. Eventuelt

Intet

5. Næste møde

6. august 2018 kl. 19.00 holder Henrik, Jørn D., Jørn G og Jonas møde hos Henrik om indhold af sommerudgaven af Bladet

5. september 2018 kl. 19.30 holdes næste bestyrelsesmøde hos John